
音特电子
YINT ELECTRONICRectifier Diode 整流二极管

整流二极管是利用PN结的单向导电特性，把交流电变成脉动直流电的半导体器件。

选用整流二极管时，主要应考虑其最大整流电流、最大反向工作电流、截止频率及反向恢复时间

等参数。

根据芯片工艺不同，反向恢复时间也不同，通常分为四大类：

1、普通整流二极管，反向恢复时间大于 500nS（纳秒）；

2、快恢复整流二极管，反向恢复时间 150-500nS（纳秒）；

3、高效率整流二极管，反向恢复时间 50-100nS（纳秒）；

4、超快速整流二极管，反向恢复时间 15-35nS（纳秒）

The rectifier diode is a semiconductor device that utilizes the unilateral conductivity of the PN 

junction to convert the alternating current into a pulsating direct current.

When choosing a rectifier diode, the parameters such as maximum rectification current, maximum 

reverse operating current, cut-off frequency, and reverse recovery time should be considered.

The reverse recovery time of rectifier diode could be divided into four categories due to different chip technologies:

1. The reverse recovery time of standard rectifier diode: > 500nS (nanoseconds);

2. The reverse recovery time of fast recovery rectifier diode: 150-500nS (nanoseconds);

3. The reverse recovery time of high efficiency rectifier diode: 50-100nS (nanoseconds);

4. The reverse recovery time of super fast recovery rectifier diode: 15-35nS (nanoseconds). 
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整流二极管 Rectifier Diode

普通整流二极管 （Standard Rectifier Diode）
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音特电子
YINT ELECTRONICRectifier Diode 整流二极管

普通整流二极管 （Standard Rectifier Diode）
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快恢复二极管 （Fast Recovery Rectifier Diode）
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快恢复二极管 （Fast Recovery Rectifier Diode）
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整流二极管 Rectifier Diode
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快恢复二极管 （Fast Recovery Rectifier Diode）

Type Package
outline A V A

I
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高效整流二极管（High Efficiency Rectifier Diode）
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超快恢复二极管 （Super Fast Recovery Rectifier Diode）
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整流二极管 Rectifier Diode
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